



RADIO AMATEURS OF/DU CANADA
720 Belfast Rd. Unit 217
Ottawa, ON K1G 0Z5

APPLICATION FOR A CEPT LICENCE

Complete the form below, and send it along with a photocopy of your certificate showing your **Advanced qualification**, and a cheque for \$20* to cover the cost of administration, postage and handling to RAC's office in Ottawa.

You can also email an image of your certificate, a completed copy of this form and call in with credit card information:
racgm@rac.ca, 1-877-273-8304.

*RAC members will receive a \$10 discount.
Please allow at three (3) weeks for processing and mailing.

DÉMANDE POUR UNE LICENCE CEPT

Remplissez le formulaire ci-dessous et envoyez-le accompagné d'une photocopie de votre certificat indiquant votre **qualification supérieur** et d'un chèque de 20\$* pour les frais d'administration, d'affranchissement et de manutention au bureau de RAC à Ottawa.

Vous pouvez également envoyer par courriel une image de votre certificat, une copie de ce formulaire et appeler avec les informations de votre carte de crédit :
racgm@rac.ca, 1-877-273-8304.

*Les membres de RAC recevront un rabais de 10\$.
Veuillez prévoir au moins trois (3) semaines pour le traitement et l'envoi.

Name: Nom:	
Call Sign: Indicatif d'appel:	
Address (in Canada): Adresse (au Canada):	
Amateur Radio Certificate Number: Num éro de certificat Radioamateur:	
Date of departure: Date du départ:	
Which countries will you visit? Quels pays allez-vous visiter?	
Telephone number: Num éro de telephone:	
Email address: Adresse électronique:	